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Zápis č.1/2009  
ze zasedání Správní rady VŠPJ 

 
Termín zasedání:  11. května 2009  
 
Přítomni:  MUDr. Jiří Běhounek, Ing. Josef Kodet, Ing. Jaromír Schling, Lubomír Stoklásek, 
Doc. Ing. Václav Vinš, CSc., v průběhu jednání se dostavil Ing. Jan Kasal (viz prezenční 
listina) 
 
Omluveni: Mgr. Václav Jehlička, Ing. Vladimír Jeřábek, Dr. Ing. Michael Schöllhorn  
 
Celkem přítomno nad ½  členů SR, zasedání bylo usnášeníschopné. 
 
Dále přítomni: PaedDr. Ladislav Jirků (rektor VŠPJ), Mgr. Alena Štěrbová (prorektorka 
pro rozvoj), ing. Vlastimila Navrkalová (kvestorka), ing. Hana Pospíchalová (tajemnice SR 
a vedoucí kanceláře rektora) 
 

Jednání zahájil a řídil 1. místopředseda Lubomír Stoklásek, který v úvodu jednání poděkoval 
za důvěru projevenou v korespondenčním hlasování koncem minulého roku. V něm byli na 
další dvouleté období schváleni do funkcí předseda V. Jehlička a místopředsedové 
L. Stoklásek a J. Kodet.  

Poprvé byl jednání přítomen nový člen orgánu MUDr. Jiří Běhounek, hejtman kraje Vysočina.  
 
Program jednání:  

1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 

2) Výroční zpráva o činnosti a hodnocení VŠPJ za rok 2008 a Výroční zpráva 
o hospodaření VŠPJ za rok 2008 – vyjádření stanoviska podle § 15 odst. 2c) zák. 
111/1998 Sb.  

3) Rozpočet VŠPJ na rok 2009 – vyjádření stanoviska podle § 15 odst. 2b) zák. 
111/1998 Sb.  

4) Různé  

Bod jednání č. 1 

Místopředseda rady seznámil členy s plánovaným programem jednání a navrhl ověřovatele 
zápisu pana Běhounka. Vyzval členy k podání připomínek k minulému zápisu a k návrhům 
na doplnění programu. Protože jiné podněty z řad členů SR nebyly navrženy, nechal 
hlasovat o návrhu usnesení. 
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Výsledek hlasování k bodu 1 – přijetí usnesení č. U/0024/1/2009/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ konstatuje, že k minulému zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky, 
schvaluje program jednání navržený v pozvánce na řádné zasedání a ověřením 
elektronického zápisu pověřuje pana Běhounka“ 
 
PRO  5        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  
 
Po hlasování se na jednání dostavil Jan Kasal.  

Bod jednání č. 2 

Správní radě byla předložena pracovní verze Výroční zprávy o činnosti a hodnocení VŠPJ 
za rok 2008 a Výroční zpráva o hospodaření VŠPJ za rok 2008, ke kterým podle zákona 
o vysokých školách podává tento orgán vyjádření.  Schválení výročních zpráv je v pravomoci 
Akademického senátu VŠPJ.  
Zástupci vedení VŠPJ – rektor, prorektorka pro rozvoj a kvestorka seznámili členy SR 
s hlavními částmi obou zpráv a zodpověděli vznesené dotazy. Rektor upozornil, že z údajů 
obou výročních zpráv bude čerpat rovněž plánované hodnocení školy ze strany Akreditační 
komise MŠMT, které je předpokládáno ve 2. pololetí 2009. Významnou změnou v r. 2008 
bylo převedení aktivit spojených s přípravou projektu vědeckotechnologického parku na kraj 
Vysočina. Vysvětlen byl přístup školy v otázce kolejí, jejichž kapacita se snižuje ve prospěch 
dalších výukových prostor a akademických pracoven. Vyšší výdaje školy na nájemné 
v rozpočtu za rok 2008 byly způsobeny zejména náklady na pronájmy sportovních areálů 
a dalších výukových prostor mimo hlavní budovu školy.  V následné diskusi mimo jiné 
zaznělo: 
- V hodnocení zájmu o koleje zachovat opatrnost, neboť zkušenosti z jiných vysokých škol 

naznačují zvýšení zájmu studentů o koleje z důvodu společenského – upevňování vazeb 
mezi studenty. Stávající kreditní systém umožňuje studentům vlastní tvorbu rozvrhu, na 
druhé straně nedochází k vytvoření pevných kontaktů (trvalých skupin, kruhů) mezi 
studenty, kteří nastupují na školu.   

- Studenti zejména technických oborů VŠPJ se rekrutují z regionu Vysočiny, kde je větší 
možnost denního dojíždění, naopak o obor cestovní ruch je výrazný zájem z celé 
republiky a potřeba ubytování pro tyto studenty je řešena nabídkou jak kolejí tak zejména 
privátních ubytovatelů. 

- Vzhledem k tomu, že škola je nová a začínají jí opouštět první absolventi, je jedinečná 
příležitost podchytit absolventy a systémově s nimi pracovat (prostřednictvím webových 
stránek školy udržovat kontakt, zjišťovat jejich uplatnitelnost na trhu práce apod.). 

- Zájmem VŠPJ jako regionální školy je napomáhat tomu, aby absolventi školy 
neodcházeli z kraje, ale i po absolutoriu případného navazujícího magisterského studia 
na jiných vysokých školách se vraceli zúročit své vzdělání v kraji Vysočina. 

- Strategie přípravy nových akreditovaných oborů je složitá vzhledem k požadavkům 
Akreditační komise na vzdělanostní strukturu akademických pracovníků a jejich 
vědeckovýzkumnou a tvůrčí činnost. Je nutná spolupráce s dalšími školami kromě jiného 
na přípravě publikací a vědecké činnosti akademických pracovníků VŠPJ s tím, že je 
potřeba uvádět v citacích VŠPJ jako mateřskou vysokou školu. S navazujícím 
magisterským oborem nelze počítat dříve než v horizontu cca 5 let, dokud nebudou 
habilitováni vlastní akademičtí pracovníci.     
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Výsledek hlasování k bodu 2 – přijetí usnesení č. U/0025/1/2009/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti a hodnocení VŠPJ za rok 
2008 a Výroční zprávu o hospodaření VŠPJ za rok 2008.“ 
 
PRO  6        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  

Bod jednání č. 3 
 
Správní rada se seznámila s předloženou pracovní verzí Rozpočtu VŠPJ na rok 2009, který 
po projednání ve Správní radě schvaluje Akademický senát VŠPJ. 
Kvestorka školy podrobně komentovala hlavní kapitoly rozpočtu a vysvětlila dotazy 
k některým položkám.  Rektor zdůraznil výrazný kvalitativní posun v tvůrčích aktivitách 
akademických pracovníků školy, kterým bylo získání finančních prostředků na projekt 
ze zdrojů GAČR. 
Prorektorka pro rozvoj informovala o schválených projektech financovaných z fondů EU. 
V diskusi bylo konstatováno, že v projektech školy zaměřených na informační technologie 
a zejména tvorbu software se přednostně využívá kapacita vlastních pracovníků školy, což 
na druhé straně klade zvýšenou pozornost na řádnou tvorbu a archivaci příslušné 
dokumentace.  
 
Výsledek hlasování k bodu 3 – přijetí usnesení č. U/0026/1/2009/SR: 
 
„Správní rada VŠPJ bere na vědomí návrh Rozpočtu VŠPJ na rok 2009.“ 
 
PRO  6        PROTI  0         ZDRŽEL SE  0  
 
Bod jednání č. 4 

V rámci závěrečného bodu jednání byli členové SR rektorem školy informováni o zhotovení 
medaile „Stříbro Vysočiny“, která bude 21. 5. 2009 udělena rektorem VŠPJ dr. Ladislavu 
Čerychovi za přínos v rozvoji neuniverzitního terciárního vzdělávání v ČR, a o přípravě 
projektu financovaného ze Strukturálních fondů EU. Tento projekt řeší potřebu rozšíření 
prostorových kapacit školy s ohledem na růst počtu studentů VŠPJ – výstavba nové 
knihovny, odborných učeben a pracoven v areálu na Tř. Legionářů v Jihlavě.  
 
Předpokládaný další termín zasedání Správní rady: pondělí 21. 9. 2009. 
(na programu bude projednávání Aktualizace Dlouhodobého záměru VŠPJ na rok 2010).  
 
Jiné podněty k jednání nebyly předloženy a zasedání bylo ukončeno. 

V Jihlavě, 12. 5. 2009 

 
 
                                                                                                     Lubomír Stoklásek  
                                                                          1. místopředseda Správní rady VŠPJ 
 
Ověřovatel zápisu (elektronicky): Jiří Běhounek 
Zapsala: H. Pospíchalová, tajemnice SR                        


